

Documents to include :

- Copy of a current Passport (Identification page);
- Copies of Certifications (Training, Education, Diploma);
- Educational Transcripts (Education);
- Letters of Recommendation(s) – must include the employer, date, and duration of employment, job title and a summary of duties performed;
- Copy of the International English Language Testing System (TEF for Francophone, IELTS for English) score results;
- If they do not have TEF I will have Gaelle arrange for a quick Skype connection to verify French and English capabilities.
- Police Clearance(s);
- Documents must be in English.
- Documents in another language other than English or French will require a notarized translation into English.
- Proof of funds that you can migrate to Canada.
- Do you have dependents? Married - include a marriage certificate as well?

Documents à fournir :

- Copie du passeport valide (page d'identification);
- Copies des Certificats (Stages, Parcours scolaire, Diplôme);
- Relevés de notes (Education);
- Lettres de recommandation – doivent y être mentionnées l'employeur, la date, la durée d'emploi, la fonction occupée et le résumé des activités;
- Une copie du "International English Language Testing System" (TEF pour les Francophones, IELTS pour les Anglophones) avec les résultats des scores;
- S'ils n'ont pas un TEF Gaëlle arrangera une connexion Skype pour vérifier les capacités en français et anglais.
- Certificat de police (casier judiciaire);
- Les documents doivent être en anglais et/ou français.
- Les documents dans une autre langue que le français ou l'anglais devront être traduits en anglais par un organisme certifié.
- Preuve de fonds suffisant pour pouvoir immigrer au Canada.
- Avez-vous une famille ? Marié ? inclure le certificat de mariage.